

Kaufman Footwear (Division of William H. Kaufman Inc.)

410 King Street West
Kitchener, Ontario
N2G 4J8

Telephone: (519) 576-1500 or 1-(800) 265-2760
Fax: (519) 742-0034

Products: men's footwear
women's footwear
boys' footwear
misses' footwear
children's footwear
military footwear

Export Contacts:

Mr. P.J. Boniface, Sales Manager, U.S. Retail Division
Mr. J.W. Barnes, General Sales Manager (Export Division)
Mr. R.H. Livermore, Assistant Sales Manager

The Kaufman Footwear (Division of William H. Kaufman Inc.) founded in 1907, produces footwear for both genders under three brand names: Sorel, Defrosters and Foamtreads.

The company manufactures Sorel boots for cold weather with removable felt liners for superior warmth, waterproof bottoms, super traction soles for excellent stability on ice and snow, and durable water repellent uppers. Defrosters are completely waterproof, to keep feet warm and dry. Foamtread slippers are warm and washable with over 50 styles to choose from.

Brands: Foamtreads Kingtreads Defrosters Kaufman Sorel

410, rue King ouest
Kitchener (Ontario)
N2G 4J8

Téléphones : (519) 576-1500 ou 1-(800) 265-2760
Télécopieur : (519) 742-0034

Produits : chaussures pour hommes
chaussures pour femmes
chaussures pour garçons
chaussures pour jeunes filles
chaussures pour enfants
chaussures militaires

Personnes-ressources pour l'exportation :

M. P.J. Boniface, Directeur des ventes au détail aux États-Unis
M. J.W. Barnes, Directeur général des ventes (Division pour l'exportation)
M. R.H. Livermore, Directeur-adjoint des ventes

Fondée en 1907, la société Kaufman Footwear (Division of William H. Kaufman Inc.) fabrique des chaussures pour hommes et femmes, sous trois noms commerciaux : Sorel, Defrosters et Foamtreads.

La société confectionne des bottes d'hiver Sorel comportant une doublure de feutre amovible qui garde les pieds bien au chaud, des demi-semelles imperméables, des semelles offrant une adhérence supérieure pour une meilleure stabilité sur la neige et la glace, ainsi que des empeignes hydrofuges durables. Les bottes Defrosters sont à l'épreuve de l'eau et gardent les pieds au chaud et au sec. Les pantoufles Foamtread, offertes en plus de 50 modèles, sont lavables et gardent les pieds au chaud.

Marques de commerce : Foamtreads Kingtreads Defrosters Kaufman Sorel